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خبری

از  ارتش  زمینی  نیروی  فرمانده  جانشین 
آمادگی این نیرو برای راه اندازی بیمارستان 

صحرایی در همه نقاط کشور خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه 
نعمتی  نوذر  سرتیپ  ارتش،  اطلاع رسانی 
نیروهای  که  مهم  این  بیان  با  روزگذشته 
و  درمان  بهداشت،  وزارت  کنار  در  مسلح 
آموزش پزشکی آمادۀ ارائه هرگونه خدمات 
ویروس  این  شکست  برای  هموطنان  به 
منحوس هستند، گفت: هموطنان باید بدانند 
فضای  در  برخی ها  و  معاند  رسانه های  که 

مجازی به دنبال ایجاد رعب و وحشت در 
جامعه هستند؛ لذا از مردم می خواهیم به این 
موضوعات توجهی نداشته باشند و اطلاعات 
خود را از طریق مراجع رسمی دریافت کنند.
زمینی  نیروی  کرد:  خاطرنشان  نعمتی 
ارتش با گستردگی خود در سطح کشور و 
بهره گیری از تجهیزات و توانمندی نیروی 
و  مقابله  مقدم  خط  در  را  خود  انسانی، 
مبارزه با این ویروس می داند و نیروهای 
ما امروز با بکارگیری تجهیزات لازم، کار 
را  شهری  معابر  گندزدایی  و  ضدعفونی 

انجام می دهد.

وی گفت: خوشبختانه با کارهای پیشگیرانه 
و اقدامات درمانی تا به امروز مورد مثبتی 
پایور و  از ویروس کرونا در میان کارکنان 
وظیفه خود نداشته ایم و این خودش جوابی 
است به کسانی که به دنبال ایجاد حاشیه و 

شایعه سازی هستند.
جانشین فرمانده نیروی زمینی ارتش با 
صحرایی  بیمارستان  راه اندازی  به  اشاره 
این  ارتش  زمینی  نیروی  افزود:  قم  در 
در  نیاز  صورت  در  که  دارد  را  آمادگی 
استان های دیگر هم بیمارستان صحرایی 

راه اندازی کند.

وزارت دفاع آماده راه اندازی بیمارستان صحرایی در همه نقاط کشور است
خبراول

سیاستخارجی

کرد:  تأکید  اتمی  انرژی  بین المللی  آژانس  مدیرکل 
تغییری در سطح همکاری های ایران با آژانس در رابطه 

با نظارت و راستی آزمایی اجرای برجام رخ نداده است.

رافائل گروسی روزگذشته در نشست شورای حکام در 
وین تصریح کرد: آژانس به راستی آزمایی عدم انحراف 
چارچوب  در  ایران  توسط  شده  اعلام  هسته ای  مواد 

توافق های پادمانی ادامه می دهد.
وی همچنین ادعای خود مبنی بر عدم دسترسی آژانس 
به مکان هایی در ایران را تکرار کرد وگفت که تهران به 

درستی درباره سوالات آژانس شفاف سازی نکرده است.
مدیرکل آژانس افزود: این سازمان سؤالاتی را در رابطه 
با احتمال وجود فعالیت ها و مواد مرتبط هسته ای اعلام 
نشده از سوی ایران  در سه مکان که تاکنون جمهوری 

اسلامی آنها را اعلام نکرده، مشخص کرده است.

وی مدعی شد که آژانس در حالی تلاش کرده تا به دو 
مکان دسترسی پیدا کند که ایران این دسترسی را فراهم 
شفاف سازی  برای  اساسی  وگوهای  گفت  در  و  نکرده 

سووالات مشارکت نکرده است.
گروسی ادعا کرد که این مسأله بر توانایی آژانس برای حل 
و فصل این سؤالات و ارائه تضمین معتبر درخصوص نبود 
مواد و فعالیت های هسته ای اعلام نشده در ایران تاثیر 
منفی گذاشته است. وی از ایران خواست تا هرچه سریعتر 
و به طور کامل با آژانس، ازجمله از طریق ارائه دسترسی 

مناسب به مکان های مورد نظر آژانس همکاری کند.
مدیرکل آژانس همچنین به گام های ایران برای کاهش 
تعهداتش در برجام اشاره کرد و یادآور شد: این کشور روز 
پنجم ژانویه اعلام کرد که برنامه هسته ای اش دیگر تحت  

هیچ محدودیتی در زمینه عملیاتی نخواهد بود.
وی تصریح کرد آژانس تا به امروز هیچ گونه تغییری را 

در نحوه اجرای تعهدات هسته ای ایران در برجام وفق 
اعلامیه صادر شده و سطح همکاری ایران برای راستی 

آزمایی و نظارت برجام مشاهده نکرده است.
گذشته-  سه شنبه  اتمی  انرژی  بین المللی  آژانس 
۱۳اسفند، در تازه ترین گزارش خود اعلام کرد که ایران 
اجازه دسترسی به سه مکان را فراهم نکرده و درباره 
پرسش های آژانس پیرامون مواد هسته ای اعلام نشده، 

همکاری قابل توجهی نداشته است.
کاظم غریب آبادی سفیر و نماینده ایران در سازمان های 
بین المللی مستقر در وین، پیشتر هشدار داده بود که 
موضوعات پادمانی نباید با اغراض سیاسی بزرگنمایی 

شود.
وی در یادداشتی متذکر شد: »آژانس، مسئولیت دارد تا با 
تدبیر و خردمندی از تخریب تصویر همکاری میان ایران 

و آژانس، جلوگیری کند.« 

»مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی«: 

تغییری در سطح همکاری  ایران با آژانس رخ نداده است

انتخابات

و  گزارش  هر  نوشت:  نگهبان  شورای  سخنگوی 
شکایتی که با عنوان تخلف برای شورا ارسال شده، 
لزوماً طبق قانون تخلف نیست. تخلف تنها مواردی 

است که در »قانون« جرم تلقی شده باشد.

در  نگهبان  شورای  سخنگوی  کدخدایی-  عباسعلی 
نتیجه  نوشت:  خود،  شخصی  صفحه  در  یادداشتی 
ابطال  نیست.  انتخابات  ابطال  هرتخلفی  به  رسیدگی 
انتخابات شدیدترین و بالاترین برخورد با تخلفاتی است 

که در سرنوشت انتخابات مؤثر بوده است.
متن یادداشت سخنگوی شورای نگهبان به شرح ذیل است:

شورای  در  کار  منحوس،  ویروس  حمله  وانفسای  در 
در  انتخابات  صحت  بررسی  و  نبود  متوقف  نگهبان 
حوزه های انتخابیه در حال انجام است که صحت برخی 

حوزه ها به استحضار مردم عزیز رسیده است.
این روز ها شکایاتی از جمله درخواست ابطال انتخابات! در 
برخی از حوزه هایی که رقابت میان داوطلبان شدید بوده 

است برای ما ارسال شده است. در این خصوص چند نکته 
باید مورد توجه مردم عزیز قرار گیرد:

۱. هر گزارش و شکایتی که با عنوان تخلف برای شورا 
ارسال شده، لزوماً طبق قانون تخلف نیست. تخلف تنها 

مواردی است که در »قانون« جرم تلقی شده باشد.
۲. هر شکایت یا گزارشی قابل پیگیری یا رسیدگی نیست 
و تنها مواردی قابل رسیدگی است که مستند و دقیق 
باشد. شکایات کلی و غیر مستند نمی تواند در تصمیم 
گیری ها مؤثر باشد یا مورد توجه مراجع قانونی قرار گیرد.

۳. گزارش هایی که مستند و با جزئیات بود برای بررسی 
بیشتر به دفاتر استانی ارسال شد. به برخی حوزه هایی 
که شکایت های مستند از آن ها واصل شده بود، بازرسان 
شورا اعزام شدند. در برخی موارد مثل حوزه زاهدان حتی 
بازشماری آرا نیز صورت گرفت، اما نتیجه تغییری نکرد. 
البته گزارش نهایی از حوزه های دیگر بزودی اعلام خواهد 
شد. با بسیاری از تخلفات انتخاباتی هم توسط مراجع 
مختلف برخورد شد. در مواردی متخلفان توسط نیروی 

انتظامی و دادستانی بازداشت شده اند و برای عده ای دیگر 
پرونده قضایی تشکیل شده است. در مواردی متعددی نیز 

با تذکر مشکل حل شد.
۴. برخورد با تخلفات انتخاباتی و رسیدگی به آن ها صرفاً 
بر دوش شورای نگهبان نیست و نهاد های دیگر نظیر 
فرمانداری ها، قوه قضائیه و نیروی انتظامی نیز در این 

زمینه مسئولیت ها و تکالیفی دارند.
به طور مثال در ماده ۵۶ قانون انتخابات مجلس، برخورد با 
تبلیغات غیرمجاز بر عهده مراجع اداری، انتظامی و قضایی 
گذاشته شده است. در مواد دیگر، مجازات تخلفات در 
امر  در  تطمیع  یا  تهدید  رای،  فروش  و  خرید  زمینه 
انتخابات، اخلال در فرآیند رای گیری، سو استفاده از 
امکانات دولتی، جانبداری مجریان یا ناظران از داوطلبان 
از  نقدی، محرومیت  مواردی شامل حبس، جزای  و... 
عضویت در هیات های اجرایی و نظارت و... تعیین شده 

و خارج از حیطه وظایف شورای نگهبان است.
۵. نتیجه رسیدگی به هر تخلفی ابطال انتخابات نیست. 

ابطال انتخابات شدیدترین و بالاترین برخورد با تخلفاتی 
است که در سرنوشت انتخابات مؤثر بوده است. با چند 
گزارش غیر مستند نمی توان هزاران رأی سالم در یک 
نیز  نفر  چند  جزئی  تخلف  با  کرد.  باطل  را  صندوق 
نمی توان تلاش هزاران نفر در برگزاری انتخابات سالم 

یک حوزه را نابود کرد.

»کدخدایی«:

نتیجه رسیدگی به هر تخلفی ابطال انتخابات نیست
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3 اجتماعی

رئیس کل دادگستری استان البرز اعلام 
کرد: مراجعان برای حضور در مجتمع های 

قضایی استان نوبت الکترونیکی بگیرند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط 
فاضلی  حسین  البرز،  دادگستری  عمومی 
روزگذشته- ۱٩اسفند  از  افزود:  هریکندی 
هرگونه مراجعه به واحدهای قضایی به جز 
در موارد ضروری با اخذ نوبت ممکن است و 
مراجعان پس از اخذ نوبت از طریق سایت به 
بر اساس وقت های تعیین شده به واحدهای 

قضایی مراجعه کنند.
وی در ادامه با اشاره به اقدامات صورت گرفته 
دادگستری استان برای مقابله با شیوع کرونا 

گفت: در خصوص زندانیان قرنطینه، سه لایه 
تشکیل شده و کلیه ورودی و خروجی های 
مورد  اتخاذشده  تدابیر  اساس  بر  زندانیان 

بررسی دقیق قرار می گیرد.
رئیس کل دادگستری البرز ادامه داد: درخصوص 
نیز تلاش شده جز  دادگستری  به  مراجعان 
در موارد ضروری، از احضار متهم و یا اصحاب 

دعاوی به دادسرا و محاکم خودداری شود.
فاضلی هریکندی با اشاره به راه اندازی سامانه 
الکترونیکی خدمات قضایی گفت: اصحاب 
از  تنها  قانونی  نمایندگان  یا  و  وکلا  دعوا، 
طریق مراجعه به دفاتر خدمات الکترونیک 
قضایی می توانند اقدام به طرح دعوا یا ارائه 

لایحه و ادله کنند.

وی اضافه کرد: با استناد به بند پنج بخشنامه 
معاون اول قوه قضائیه، اوقات رسیدگی در 
شعبه  نظر  که حسب  حقوقی  پرونده های 
ضروری  دعوی  اصحاب  حضور  مربوطه 
است تجدید شده و در سایر موارد با اخذ 
لایحه، رسیدگی و اتخاذ تصمیم خواهد شد؛ 
همچنین درخصوص دعاوی جدید حقوقی 
از  بعد  برای  رسیدگی  اوقات  خانواده،  و 

فروردین ماه۱۳٩٩ تعیین خواهد شد.
رئیس شورای قضایی استان البرز در خصوص 
قضایی  کارکنان  برای  انجام شده  اقدامات 
و اداری نیز متذکر شد: برای رسیدگی به 
پرونده ها و شکایات جدید، شعب خاصی از 
دادسراهای سطح استان در نظر گرفته شده 

و براساس بخشنامه ابلاغی معاون اول قوه 
قضائیه مقرر شد سایر قضات دادسرا و نیز در 
محاکم حقوقی، کیفری، خانواده و تجدیدنظر 
در صورت تمایل بتوانند با هماهنگی مدیران 
واحدهای قضایی برای انجام امور محوله از 
جمله رسیدگی به پرونده های معوق، اقدام 

به دورکاری کنند.
وی ادامه داد: به کلیه مدیران ستادی، رؤسا و 
دادستان های حوزه های قضایی استان تأکید 
شده است، ضمن فراهم کردن بستر خدمات 
الکترونیک و غیرحضوری برای مراجعان، در 
صورت ضرورت به منظور دورکاری کارکنان 
قضایی و اداری با رعایت اصل عدم تأخیر در 

روند ارائه خدمات قضایی، اقدام کنند.

کشف  از  البرز  انتظامی  فرمانده 
مواد  انواع  ریال  هفت میلیارد 
ضدعفونی کننده و لوازم پزشکی احتکار 

شده درشهرستان فردیس خبرداد.

به گزارش »دنیای هوادار«، سردار عباسعلی 
محمدیان روزگذشته با اعلام این خبر، گفت: 
در پی گسترش ویروس کرونا و برنامه های 

پلیس برای برخورد قاطع با محتکران مواد 
کارآگاهان  بهداشتی،  و  عفونی کننده  ضد 
گسترده  اقدامات  انجام  با  آگاهی  پلیس 
مواد  دپو  بزرگ  انبار  یک  متوجه  پلیسی، 
فردیس  شهرستان  سطح  در  ضدعفونی 

شدند.
مأموران پس از اطمینان از صحت موضوع 
با هماهنگی مقام قضایی به محل مورد نظر 

اعزام و در بازرسی از محل ۲هزار و ۱۰۰لیتر 
و  تعداد ۱٩هزار  و  کننده  ضدعفونی  مواد 
شده  احتکار  پزشکی  لوازم  انواع  ۵۶۵عدد 

کشف کردند.
 بر اساس برآورد کارشناسان، ارزش کالاهای 
کشف شده هفت میلیارد ریال برآورد شده 

که در این زمینه ۲نفر نیز دستگیر شدند.
از شهروندان  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 

خواست در صورت مشاهده هرگونه موارد 
مشکوک در خصوص احتکار اقلام بهداشتی 
موضوع را به مرکز فوریت های پلیسی۱۱۰ 

گزارش دهند.
قابل ذکر است؛ طی هفته های گذشته مقادیر 
زیادی انواع مواد ضدعفونی کننده، ژل، الکل، 
لوازم پزشکی و بهداشتیِ قاچاق و احتکارشده 

دراستان البرز کشف شده است.

برای  گفت:  گیلان  فوتبال  هیئت  رئیس 
مهار و کنترل ویروس کرونا، فوتبالی ها در 

خانه بمانند.

قربانعلی الماسخاله روزگذشته در پی شیوع و 
گسترش بیماری کرونا در گیلان گفت: برای 
مهار و ریشه کنی این بیماری از بازیکنان، 
عوامل باشگاه ها و مدارس فوتبال تقاضا داریم 
که در خانه بمانند. وی افزود: همچنین کادر 

باشگاه ها و دست اندرکاران مدارس فوتبال در 
استان گیلان در خانه بمانند و به جز موارد 
ضروری از خانه بیرون نروند تا هرچه زودتر بر 
این ویروس غلبه کنیم و فعالیت های فوتبال 

به روال عادی خود بازگردد.
وی ادامه داد: با توجه به شیوع کرونا ویروس 
در کشور به ویژه استان گیلان و توصیه های 
وزرای محترم بهداشت و ورزش و جوانان، 
از تمامی اهالی فوتبال این استان و مدارس 

فوتبال درخواست داریم تا با رعایت بیشتر 
مسائل پزشکی و بهداشتی، با در خانه ماندن 
این ویروس را شکست دهند تا فعالیت های 
ورزشی به ویژه مسابقات لیگ های فوتبال از 
سر گرفته شود. رئیس هیئت فوتبال گیلان 
گفت: از آنجایی که فوتبال یک ورزش تیمی 
اهالی فوتبال تبحر خاصی در کار  است و 
دسته جمعی دارند. با همکاری ، همدلی و 
هماهنگی می توانند بر این ویروس منحوس 

اقشار  تمامی  بین  این  در  که  شوند  پیروز 
مختلف مردم نیز باید همکاری کنند.

با توجه به شیوع بیماری کرونا در کشور، 
تمامی  فوتبال  فدراسیون  لیگ  سازمان 
مسابقات لیگ های برتر، یک، دو و سه را 
تا پایان اسفندماه لغو کرد که تیم های فوتبال 
سپیدرود رشت، ملوان بندرانزلی و داماش 
نمایندگان استان گیلان در لیگ دسته اول 

کشور هستند.

تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
برنامه  اجرای  آغاز  از  مازندران  استان 
از  مشتریان  اینترنتی  و  تلفنی  خرید 
فروشگاه های استان خبر داد و گفت: این 
برنامه همسو با برنامه پدافند زیستی و 
مقابله با کرونای استان و به منظور کاهش 

تردد افراد اجرا شد.

حسینقلی قوانلو روزگذشته با اعلام این خبر 
میان  گرفته  صورت  هماهنگی  طی  افزود: 
سازمان صنعت با اتحادیه های اصناف مازندران 

این برنامه در استان کلید خورده است.

وی در تشریح روند اجرای این برنامه گفت: 
از فروشگاه هایی که اقلام ضروری و وسایلی 
که بیشتر مورد استفاده افراد قرار می گیرند، 
خواسته شد تا به مشتریان ثابت خود که 
عمدتاً از مرکز آنها کالا خریداری می کنند به 
صورت تلفنی لیست اقلام مورد نیاز مشتریان 

را دریافت بکنند و برای آنها ارسال شود.
مازندران،  صنعت  سازمان  رئیس  گفته  به 
و  فروشگاه ها  از  تعدادی  هم اکنون 
سوپرمارکت های بزرگ استان این طرح را 
آغاز کرده اند و بدین صورت لیست مشتریان 

را تهیه می کنند و به آنان تحویل می دهند.

وی گفت: در حال حاضر فروشگاه هایی که 
اقلام ضروری و یا کالاهایی که نیاز به صف 
ایستادن مشتریان دارد همچون قصابی ها در 

اولویت اجرای این برنامه قرار گرفته اند.
قوانلو اضافه کرد: حتی بنا داریم با هماهنگی 
نان  تقاضای  مازندران  خبازان  اتحادیه 
خانوارها از طریق تلفن دریافت بکنند و با 

حضور به درب منازل آنها تحویل بدهند.
وی ادامه داد: همچنین از اصناف مازندران 
خواستیم تا از مجموعه های خود بخواهند از 
طریق فضای مجازی کالاهای خود را معرفی 
بکنند و از این طریق کار فروش آنها را نیز 

انجام بدهند.
رئیس سازمان صنعت مازندران با اشاره به 
اینکه بنا به مصوبه پدافند زیستی استان؛ امروز، 
فردا و پنجشنبه و جمعۀ این هفته تمامی 
بازارهای استان تعطیل است، گفت: در مرحله 
مازندران  بازارهای  تعطیلی  اجرای  نخست 
بازاریان همکاری کردند به طوری که  غالب 

حدوداً ۸۰درصد مغازه ها تعطیل بود .
زیستی  پدافند  مصوبه  براساس  و  پیشتر 
و ۱۸اسفند  استان ۱۷  بازارهای  مازندران، 

تعطیل بود.
وی تأکید کرد: تمامی این اقدامات از جمله 

تعطیلی بازارها و راه اندازی خریدهای تلفنی 
برای این است که به مردم اعلام بکنیم در 

خانه بمانید.

»رئیس کل دادگستری البرز«:

مراجعان مجتمع های قضایی البرز نوبت الکترونیکی بگیرند
استانها

سردار »عباسعلی محمدیان«:

هفت میلیارد ریال مواد ضدعفونی کننده احتکاری درالبرز کشف شد

»رئیس هیئت فوتبال گیلان«:    فوتبالی ها در خانه بمانند

آغاز خرید تلفنی مشتریان از فروشگاه ها در مازندران 
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»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

مدیریت برند، فرایند و مسئولیت های آن
کاهشهزینههایبازاریابیوطراحیبابرندسازی

بازاریابیوبرندسازی

   دکتر علی قوامی
محقق، مد رس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

 در حوزه بازاریابی، مدیریت برند عبارت است 
از تحلیل و برنامه ریزی در رابطه با چگونگی 
برداشت از برند در بازار هدف؛ به طورکلی باید 
گفت توسعه یک رابطه دوسویه خوب با بازار 
هدف در مدیریت برند بسیار حیاتی است. 
ویژگی های  مدیریت  شامل  برند  مدیریت 

محسوس و نامحسوس نام تجاری است:
n ویژگی های محسوس )ملموس(: خود 

محصول، قیمت، بسته بندی، و غیره است.
n ویژگی های نامحسوس )غیرملموس(: 
خدمات  مورد  در  و  مشتریان  تجربه 
نامحسوس، شامل ارتباط عاطفی با محصول/

خدمت است.

فرایند مدیریت برند: مفاهیم کلیدی
 شناسایی و تعریف مهم ترین مشتریان 

خودتان
 شناخت مواردی که موجب تحریک 
اینکه چه چیزی  و  مشتریان شما شده 
می تواند موجب انتخاب برند شما نسبت 

به برندهای رقبای شما توسط آن ها شود.
که  برند  انتخاب دقیق یک جایگاه   
به  هدف  بازار  در  شما  برای  را  مزایایی 

ارمغان بیاورد.
 تفسیر و ترجمه آن جایگاه به یک 
شامل  که  باثبات  و  مستمر  برند  هویت 

موارد زیر می شود:
 معماری بصری برند

 نماد و نامی معتبر و قوی
و  قول  توان  و  بر قدرت  که   شعاری 

تعهد برند شما تأکید داشته باشد.
مدیریت  برند

سخنرانی  شامل  برند  پیام  توسعه   
آسانسوری

 آموزش کارکنان در رابطه با شعار و 
و  آن  آسانسوری  سخنرانی  برند،  تعهد 
معیارهای هویت و دادن مشوق ها، ابزارها 
و آموزش های لازم به آن ها به منظور مؤثر 

واقع شدن.
 توسعه یک فرایند درونی و پیوسته 

برای معرفی پیش بردن برنامه بازاریابی
 تقویت قول و تعهد برند در هر نقطه 

تماس با مشتری
ایجاد  و  کار  پیشرفت  روند  ارزیابی   

تغییرات لازم و ضروری در هر مرحله

مسئولیت های مدیریت  برند
 نظارت، اندازه گیری، ارزیابی و مدیریت 

توان و انسجام برند
 افزایش آگاهی از برند، تمایز از دیگر 
برندها، ارزش، در دسترس بودن و ارتباط 

احساسی
 توسعه طرح برند

 نظارت بر پیشرفت برند با توجه بر 
طرح برند تهیه شده

 مسئولیت پذیر بودن در برابر نتایج 
حاصله بر اساس طرح برند

 هدایت درک از برند و حمایت از آن در 
سراسر بخش های سازمان

 کمک به عمل کردن به پیام و قول 
داده شده توسط برند

 حفظ یکپارچگی هویت برند
 تشکیل انجمن تیم یا هیئتی در رابطه 

با هویت برند
 کمک به تعیین هویت برند یا برندهای 

زیرمجموعه آن برند
 پیش بینی و تطبیق و اصلاح نیازهای 

جدید هویت برند

کاهش هزینه های بازاریابی و طراحی
 با برندسازی

یکی از ویژگی های برندسازی خوب و مناسب 
انعطاف پذیری آن برای تسهیل کردن فرایند 
رسمیت  مفهوم  کردن  فدا  بدون  خلاقیت 
شناختن نام تجاری است. علاوه بر این، زمانی 
که برندسازی به درستی انجام شود، با متمرکز 
ساختن فکر بر مفهوم انتقال پیام و نتایج مورد 
انتظار بجای صرف بودجه بر روی طراحی 
گرافیک هر یک از بخش ها، برندسازی به 
فرایند خلاقیت هم کمک می کند. به همین 
به  مشاورین  تمام  همواره  که  است  دلیل 
بازاریابی  هزینه های  یافتن  کاهش  موضوع 
و طراحی در صورت اجرا صحیح برندسازی 

تأکید دارند.

زمانی که برای فرایند برندسازی مجدد اقدام 
می کنیم، باید موارد و فاکتورهای بسیار زیاد 
و متنوع را مدنظر قرار دهیم: رقابت، صنعت 
و همچنین درک و باور عمومی موجود در 
رابطه با برند )توسط مردم و عموم جامعه و 
همچنین مدیریت خود مجموعه(. ما باید 
موارد مؤثر و اثربخش را مورد ارزیابی قرار 
دهیم و مواردی که اثربخشی لازم را ندارند 
را  برند  جدا کنیم و سپس یک استراتژی 
تشکیل دهیم که به رسیدن به اهداف ما 
کمک شایانی می کنند. درواقع می توان گفت 
که این کار فرآیند گسترده و فشرده است که 
برای کسب وکارهای مختلف در هراندازه ای به 

نسبت گران قیمت هست.
برند  مشاوران  که  است  دلیل  همین  به 
عموماً وظیفه دارند بر کاهش ترس و دلهره 
موضوع  بر  تمرکز  طریق  از  کسب وکارها 
کاهش یافتن هزینه های بازاریابی و طراحی 
البته  باشند.  داشته  تأکید  درازمدت  در 
مالی  منافع  از  غیر  به طورکلی  برندسازی 
و  و... مزایا  بازاریابی و طراحی  با  رابطه  در 
منافع بسیار زیاد دیگری هم دارد، اما این 
موارد کاهش هزینه ای، خصوصاً در شرایط 
برای  بیشتری  بسیار  تأثیر  اقتصادی،  بد 

کسب وکارها دارد.
توضیح این موضوع هم بسیار ساده است. به 
این صورت که پس از یک سرمایه گذاری اولیه 
در رابطه با برندسازی )و همچنین جایگاه 
برای  گرفته شده  نظر  در  بودجه  سازی(، 
بازاریابی و طراحی می تواند بر بخش انتقال 
پیام برند، پیشنهاد یا حتی استفاده از رسانه 
مطلوب بجای طراحی یا ایجاد و تولید هر یک 

از آن ها متمرکز شود.
برای هویت  ایجاد یک چارچوب  از طریق 
بصری، استمرار و تداوم نام تجاری حاصل شده 
و فرایند به رسمیت شناختن نام تجاری آغاز 

می شود و درنهایت اگر همه چیز را به صورت 
درست و صحیح انجام داده باشید، ارزش ویژه 
افزایش  و  شروع شده  مثبت  به صورت  برند 
می یابد. البته به این نکته هم باید توجه داشت 
که برندسازی تنها فرایندی بصری نیست، اما 
این موضوع بخش مهمی از تجربه برند را 
تشکیل می دهد. اغلب سیستم های بازاریابی 
تبلیغات  آن ها کسب وکارها  در  که  برونگرا 
خود را رد رسانه های مختلف منتشر کرده و 
منتظر بازگشت و رجوع مخاطب و مشتری به 
خودشان می شوند به نوعی از برخی رسانه های 
بیلبوردها،  انواع بروشورها،  از قبیل،  بصری 
پست مستقیم یا تبلیغات تلویزیونی و چاپی 

استفاده می کنند.
اگر تیم طراحی شما در حال ایجاد و تهیه 
یک کار هنری جدید برای هر یک از این 
رسانه هاست – مطمئناً باید بخش زیادی از 
بودجه و زمان شما برای طراحی هر یک از 
این بخش ها مورداستفاده قرار بگیرد. پیام 
شما بی نظم و پر هرج ومرج بوده، طراحی 
شما پراکنده می شود و درنهایت برند شما 
هم  شاید اصلاً بتوان گفت دیگری برندی 
ابتدا یک  از  اگر  اما  داشت.  نخواهد  وجود 
برنامه برندسازی منسجم را در نظر بگیرید 
که به مدیریت هویت بصری شما بپردازد، 
برای طراحان خود اصولی کلی را در دست 
خواهید داشت که در فرایند طراحی رویکرد 
در عوض  و  هدایت می کند  را  آن ها  کلی 
بودجه  و  زمان  تا  می دهد  اجازه  آن ها  به 
پیام  یک  ایجاد  برای  خودشان  اختیار  در 
مناسب استفاده کنند. نتایج نهایی حاصل از 
ارتباطات بازاریابی بسیار منسجم و پیوسته 
شما  پیام  قدرت  بر  تلاشی  هر  با  و  بوده 

می افزایند.
طراح  یک  از  هرماه  کنید  فرض  مثلاً 
می خواهید یک بروشور یا کارت پستال برای 

شما طراحی کند، مطمئناً هزینه شما در 
این حالت بسیار بیشتر از حالتی است که 
در یک نوبت از طراح بخواهید ۱۲بروشور 
را در برای ۱۲ماه در یک نوبت برای شما 
طراحی و آماده کند. البته نکته مهم تر این 
است که با درخواست ۱۲مورد طرح به طور 
ارتباط  و  جامعیت  با  از ۱۲طرح  هم زمان 
منطقی بهتر و بیشتر با یکدیگر برخوردار 
هستید که به صورت یک سری به شما ارائه 
می شود. همین موضوع در رابطه با برند شما 
معتبر است، به این معنا که اگر به صورت 
جامع و با دقت تمام در فرایند برندسازی به 
این موضوع فکر کنید در ادامه راه از بسیاری 
آینده  برای  و طراحی  بازاریابی  هزینه های 

راحت می شوید.

از طریق ایجاد یک 
چارچوب برای هویت 

بصری، استمرار و 
تداوم نام تجاری 

حاصل شده و فرایند به 
رسمیت شناختن نام 

تجاری آغاز می شود و 
درنهایت اگر همه چیز 

را به  صورت درست 
و صحیح انجام داده 
باشید، ارزش ویژه 

برند به صورت مثبت 
شروع شده و افزایش 

می یابد ...
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روزنامه

5 شهری

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شهر تهران با تشریح روند عملیاتی طرح ضدعفونی 
تاکسی ها، گفت: تمامی تاکسیرانان خطوط تحت 
پوشش، محلول ضدعفونی کننده را دریافت کرده اند 
و این روند تا پوشش تمامی خطوط تاکسیرانی شهر 

تهران ادامه خواهد داشت.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از همشهری آنلاین، 
آموزش های  ارائه  خبر،  این  بیان  با  قنادان  علیرضا 
لازم درباره رفتارهای پیشگیرانه در مجموعه سازمان 
تاکسیرانی شهر تهران برای جلوگیری از انتشار ویروس 
تاکسیرانان،  برای  آموزشی  محتواهای  گفت:  کرونا، 
مسافران، پرسنل شاغل در سازمان، عوامل نظارتی فعال 
در سطح شهر و دفاتر خدمات دهنده به تاکسیرانان، 
منطبق بر رعایت توصیه های بهداشتی و سیاست های 

وزارت بهداشت است.
وی با بیان اینکه اطلاع رسانی محتواهای آموزشی 
در قالب متن، اینفوگرافی، اینفوموشن، فتو کلیپ، 
جمله  از  مختلف  طرق  از  عکس،  فیلم،  انیمیشن، 
پیامک، رادیو تاکسی، شبکه های اجتماعی، تبلیغات 
محیطی موجود در پایانه های سطح شهر و ... در حال 
دستورالعمل های  خصوص  در  افزود:  است،  انجام 
خودمراقبتی نظیر رعایت توصیه های بهداشت فردی، 
گندزدایی  روش های  و  تاکسی  محیط  بهداشت 
شامل  که  خاص  مخاطبین  تناسب  به  تاکسی 
تاکسیرانان و مسافران می شود در حال اجراست که 
تحقق حداکثری آن نیازمند مشارکت فراگیر همه  

شهروندان است.

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر 
تهران تأکید کرد: علاوه بر آموزش و آگاهی بخشی، روند 
اثرگذاری و اجرای توصیه های بهداشتی در پایانه ها و 
ناوگان تاکسیرانی از طریق چک لیست های مشخصی 

ارزیابی و کنترل می شود.
قنادان گفت: حذف کرایه نقدی و جایگزینی پرداخت 
الکترونیک را به تمامی شهروندان و تاکسیرانان توصیه 
می کنیم چرا که با تحقق این قضیه، بخش مهمی از 
از جمله ویروس کرونا کنترل  انواع ویروس ها  انتقال 

خواهد.
وی به اجرای طرح ضدعفونی تاکسی های شهر تهران نیز 
اشاره کرد و گفت: گندزدایی، توزیع محلول ضدعفونی 
همراه با آموزش های عملیاتی به تاکسیرانان شهر تهران 
طبق برنامه زمان بندی شده در پایانه های شهر تهران در 

حال انجام است.
مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی شهر 
تهران افزود: این طرح در تعدادی از پایانه های تاکسیرانی 
انجام شده و تمامی تاکسیرانان خطوط تحت پوشش، 
محلول ضدعفونی کننده را دریافت کرده اند و این روند 
تا پوشش تمامی خطوط تاکسیرانی شهر تهران ادامه 

خواهد داشت.
محلول های  توزیع  حین  در  داد:  ادامه  قنادان 
در خصوص  لازم  تخصصی  آموزش های  ضدعفونی، 
به  گندزدا  محلول  تهیه  و  تاکسی  ضدعفونی  نحوه 
تاکسیرانان ارایه و در حین آموزش تاکسی های آنها 

ضدعفونی می شود.
وی گفت: آموزش ها به صورت عملی و با حضور تیم های 
آموزش دیده از سوی اداره کل سلامت شهرداری تهران 

و وزارت بهداشت در حال انجام است.
طرح ضدعفونی  عملیاتی  روند  اینکه  بیان  با  قنادان 
تاکسی ها به سرعت در حال پیشرفت است، ادامه داد: 
آگاهی و جلب  به منظور  مراحل مختلف گندزدایی 
مشارکت تاکسیرانان، همزمان با اجرای طرح از طریق 
تاکسیرانان  به عنوان رسانه اختصاصی  تاکسی  رادیو 

پوشش داده می شود.
مدیر عامل سازمان تاکسیرانی شهر تهران گفت: همزمان 
ضدعفونی  تاکسی ها،  گندزدایی  شدن  عملیاتی  با 
محیطی پایانه ها نیز با مشارکت معاونت های ترافیک 

مناطق در حال انجام است.

توزیع محلول ضدعفونی کننده بین تمامی تاکسیرانان پایتخت

گندزدایی تاکسی ها چک می شود
اخبار

برای کدام موارد کرونایی
با 13۷ تماس بگیریم

به  توجه  با  کرد:  اعلام  شهری۱۳۷  مدیریت  سامانه  رئیس 
شیوع ویروس کرونا در سطح شهر تهران، شهروندان می توانند 
درخواست های خود را در حوزه های مربوط به شهرداری با 

سامانه۱۳۷ مطرح کنند.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از همشهری آنلاین، حمیدرضا 
نصریان با اعلام این خبر گفت: در صورتی که تماس شهروندان 
در خصوص انتشار ویروس کرونا و پیرامون مسائل مربوط به 
حوزه های شهرداری تهران از قبیل ضدعفونی و نظافت معابر، 
شستشو و تخلیه مخازن، حمل زباله، مجموعه ها و سالن های 
ورزشی، دستفروشان دوره گرد و غیره باشد، درخواست ایشان 
در سامانه۱۳۷ تحت عنوان ویروس کرونا ثبت و به عوامل 

اجرایی ارجاع داده می شود.
رئیس سامانه مدیریت شهری۱۳۷ افزود: چنانکه درخواست 
شهروندان با وظایف مدیریت شهری ارتباط نداشته باشد و 
مرتبط با درمان بیماری باشد، کارشناسان۱۳۷، سامانه۴۰۳۰ 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و اگر مرتبط با مسائل 
روان شناختی باشد، سامانه تلفنی۱۴۸۰ سازمان بهزیستی را به 

شهروندان معرفی می کنند.

پایش سلامت کودکان در گودهای 
زباله تهران

سرپرست سازمان خدمات اجتماعی شهرداری تهران از پایش 
و غربالگری سلامت کودکان و کارگران شاغل در گودهای زباله 

اطراف تهران خبر داد.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایسنا، سید مالک حسینی 
با بیان اینکه در پی شیوع کرونا ویروس توجه به سلامتی 
کودکان کار و زباله گرد مورد توجه قرار گرفت، گفت: با همکاری 
سازمان های مردم نهاد در نظر داریم که طی هفته جاری، در 
راستای حمایت های بهداشتی از افراد شاغل در گودهای زباله از 
جمله کودکان زباله گرد، به محل تجمع این کودکان و گودهای 
زباله گردی رفته و نسبت به پایش وضعیت سلامتی و غربالگری 

آنها اقدام کنیم.
سرپرست سازمان خدمات اجتماعی شهرداری تهران با بیان 
خصوص  به  زباله گردان  بهداشتی  وضعیت  به  توجه  اینکه 
کودکان زباله گرد بسیار مهم است ادامه داد: باید تصریح کنم 
که ما همچنان با کار کودک در همه اشکال آن مخالفیم و 
غیر قانونی می دانیم؛ اما اکنون که در شرایط اضطراری شیوع 
کرونا قرار داریم تمرکز ما بر روی کاهش آسیب و انجام اقدامات 
حداکثری ممکن در حوزه حمایت های بهداشتی و درمانی از 

کودکان کار است.
وی تصریح کرد: ما همچنین آمادگی داریم با همکاری سمن ها 
در تهیه و توزیع غذای گرم به منظور تقویت توان جسمی 

کودکان کار در این مراکز تجمع، مشارکت کنیم.
کارگردان،  مجیدی-  مجید  نوشتۀ  به  واکنش  در  حسینی 
که عنوان کرده بود با کودکان زباله گردی صحبت کرده که 
در پی شیوع کرونا از دستفروشی در چهارراه ها به زباله گردی 
روی آوردند، افزود:  باید توجه داشته باشیم موضوع زباله گردی 
کودکان مسأله ای است که قبل از هر چیز ریشه در اقتصاد، به 
ویژه اقتصاد برخی کشورهای همسایه دارد. از طرفی تا زمانی 
که موضوع تفکیک پسماند از مبدأ به فرهنگ غالب در سبک 
زندگی مردم تبدیل نشود و همچنین در شکل مخازن تغییری 
حاصل نگردد، به سبب صرفه اقتصادی پسماند خشک، این 

پدیده ریشه کن نخواهد شد.
وی ادامه داد: البته اقدامات خوبی در سازمان پسماند در 
حال انجام است که امیدوارم زودتر به ثمر بنشیند، ولی تا 
مردم تفکیک از مبدأ را جدی نگیرند نمی شود امید به تغییر 

شگرفی داشت. 

مدیر منطقه9 شهرداری کرج گفت: هوشمند شدن 
به  پاسخگویی  در  تسهیل  و  تسریع  به  خدمات 
شهروندان، شفاف سازی روند پاسخگویی، کاهش 
ترددهای شهری و بین شهری، افزایش دسترسی 
پذیری و کاهش هزینه های شهری کمک می کند.

به گزارش دنیای هوادار، آرش یگانی با اشاره به اقدامات 
صورت گرفته در زمینه ایجاد درگاه الکترونیک در 
شهرداری کرج گفت: با اجرای این طرح کلیه اقدامات 
از جمله  پرداخت عوارض خودرو، نوسازی، اصناف و 

درآمدی به صورت سیسمتی و غیر حضوری انجام 
خواهد شد.

وی ادامه داد: همچنین امکان صدور فیش سیستمی 
دارای شناسه قبض و شناسه پرداخت برای عوارض 
بعد از کمیسیون و جرائم ماده۱۰۰ که بخش عمده ای 
از درآمدهای شهرداری را تشکیل می دهند، نیز فراهم 
شده است و قبوض مذکور از طریق کلیه درگاه های 
تجارت،  سپه،  ملی،  شهر،  بانک های  غیرحضوری 
صادرات، سامان، پارسیان، توسعه تعاون، سینا، رفاه و 

بانک آینده قابل پرداخت هستند.
اینترنتی  درگاه  این  اقدامات  دیگر  از  افزود:  یگانی 
درخواست،  پیگیری  و  ثبت  شامل  خدماتی  ارائه 
تراکم  هزینه  محاسبه  ساز،  و  اعلام ضابطه ساخت 
متعلقه، استعلام اصالت گواهی، جستجو و نمایش 
مشخصات و ریزمحاسبات نوسازی، صنفی و درآمد، 
پرداخت الکترونیکی فیش های صادره، ثبت و پیگیری 
درخواست های۱۳۷، جستجوی متوفیان و استعلام 

هویت از ثبت احوال است.
مدیر منطقه٩ هدف از اجرای این طرح را تسریع و 
تسهیل پاسخگویی به شهروندان، شفاف سازی روند 
پاسخگویی، کاهش ترددهای شهری و بین شهری، 
افزایش دسترسی پذیری و کاهش هزینه های شهری 

عنوان کرد.
یگانی همچنین به ایجاد نرم افزار به اشتراک گذاری و 
بروزرسانی اطلاعات مکانی شهرداری کرج اشاره کرد و 
گفت: ژئوپرتال و مدل داده مکانی یکپارچه شهرداری 

از دستاوردهای این نرم افزار است.
وی افزود: آخرین اقدام مدیریت شهری در خصوص 
تحقق شهر هوشمند، ایجاد سامانه پی وب است و 
هدف این سامانه ثبت الکترونیکی صورت وضعیتهای 

پیمانکاران و کنترل پروژه های شهرداری کرج است.
وی در ادامه صحبت های خود از اقدامات در حال 
انجام در این خصوص یاد کرد و افزود: در این زمینه 
می توان به کیف پول خرد الکترونیک، توسعه خدمات 
رسمی  اسناد  دفتر  با   B2B )ارتباط  غیرحضوری 
غیرحضوری  درخواست  ثبت  تکمیل  ها(،  بانک  و 
به  شهروندان  مراجعه حضوری  و حذف  شهروندان 
به  و  پایلوت  به صورت  حداقل دومنطقه شهرداری 
عنوان شهرداری مجازی همچنین پروژه شهرداری 

الکترونیک اشاره کرد.
اقدامات  تشریح  در  کرج  شهرداری  منطقه٩  مدیر 
صورت گرفته در زمینه توسعه خدمات غیرحضوری 
گفت: تاکنون ۳۲دفتر اسناد رسمی به صورت پایلوت 
پیاده سازی شده و برنامه ریزی جهت پیاده سازی 

کلیه دفاتر ظرف چند ماه آینده انجام می شود.
غیر  نیز هیچ درخواست  بانکها  مورد  در  افزود:  وی 
الکترونیک از بانک های البرز پذیرفته نمی شود و همه 

درخواست ها به صورت الکترونیک است.
یگانی در پایان هدف از راه اندازی پروژه شهر الکترونیک 
اسناد  حذف  تهاتر،  املاک،  سامانه های  تکمیل  را 
فیزیکی مالی، میز کار یکپارچه شهرداری و درگاه 

سرویس گرای سازمانی عنوان کرد.

اجرای پایلوت شهر هوشمند در منطقه۹ کرج
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»کامیون«،  »پایتخت«،  های  سریال 
ایام  مناسبت  به  »میانبر«  و  »دوپینگ« 
نوروز از شبکه های مختلف سیما پخش 

خواهند شد.

سیروس  کارگردانی  به  »پایتخت«  سریال 
مقدم با بازی محسن تنابنده، احمد مهرانفر، 
ریما رامین فر، نسرین نصرتی، هومن حاجی 
عبداللهی، مهران احمدی، بهرام افشاری و 
از  سارا و نیکا فرقانی اصل در ۱۵ قسمت 
اول نوروز ساعت ۲۲:۱۵ دقیقه از شبکه یک 

سیما پخش می شود.
مسعود  کارگردانی  به  »کامیون«  سریال 
اطیابی نیز در ۳۰ قسمت ۴۲ دقیقه ای تولید 

در حال تولید است و طبق برنامه ریزیها از 
ساعت ۲۱:۳۰  فروردین ٩٩  پایان  تا  ابتدا 
خواهد  پخش  سیما  دو  شبکه  از  دقیقه 
شد. قصه این سریال کمدی به نویسندگی 
شهاب عباسی )بر اساس طرحی از شهروز 
فوتبال  پیشکسوت  یک  درباره  شکورزاده( 
کار  باربری  کامیون  روی  مدتی  که  است 
می کند و پس از آشنایی با سه دانشجو که 
صاحب خانه به دلیل مشکلاتی اثاثیه شان را 
ماجرا هایی  درگیر  است،  ریخته  خیابان  به 

می شود.
جهانبخش  زنگنه،  لعیا  هاشمی،  مهدی 
سلطانی، نادر سلیمانی، بیتا سحرخیز، شهاب 
بشارتی،  فرهاد  مفیدی،  سیاوش  عباسی، 

گیتی  عبدی،  ماهان  امیرسلیمانی،  سپند 
قاسمی، آرزو نبوت، زهره فکورصبور، مهسا 
طهماسبی و علی هاشمی بازیگران اصلی این 

سریال هستند.
کمدی  سریال  نیز  سیما  سه  شبکه 
»دوپینگ« را به کارگردانی رضا مقصودی 
مقام  در  سریالش  نخستین  عنوان  به 
هادی  مقدمی،  شبنم  بازی  با  کارگردان، 
حجازی فر، الناز حبیبی، نیما شعبان نژاد و 
محمد بحرانی برای پخش در ساعت ۲۰:۴۵ 
گفته  و  دارد  سازی  آماده  حال  در  دقیقه 
می شود در سی قسمت تا پایان نوروز ادامه 

خواهد داشت.
سریال در حال پخش »میانبر« به کارگردانی 

که  نوری  امیر  و  فتوحی  یزدان  مشترک 
از  پخش  حال  در   ۲۳ ساعت  روزها  این 
دارد.  ادامه  نیز  نوروز  در  است،  پنج  شبکه 
سلیمانی،  امیر  کمند  نیکخواه،  غلامرضا 

محمود جعفری، سیاوش چراغی پور، شهین 
تسلیمی، جمید نیک نبرد، آرش نوذری و 
مجموعه ٩۰  این  بازیگران  اشتیاق  اشکان 

قسمتی هستند.

نوروز ۹۹ چه سریال هایی در راهند؟

از »پایتخت«  تا »دوپینگ«

هنری

صداوسیما

موسیقی

حسین علیزاده در مراسم خاکسپاری پیکر هوشنگ 
ظریف گفت: ظریف الگوی بسیار عزیزی برای ما بچه های 
هنرستان بود. شیفتگی ما به موسیقی بخاطر شخصیت 

او بود که باعث شد به موسیقی علاقمند شویم.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از خانه موسیقی، پیکر 
زنده یاد هوشنگ ظریف)استاد پیشکسوت تار( صبح روز 
گذشته با حضور جمعی از هنرمندان و علاقمندان در 

قطعه هنرمندان بهشت زهرا بخاک سپرده شد.
این مراسم به دلیل شیوع بیماری کرونا و درخواست 
برای در خانه ماندن  از مردم  یاد ظریف  خانواده زنده 
نزدیکان،  از  تعدادی  تنها  و  برگزار شد  محدود  بسیار 
هنرمندان علاقمندان و مسئولان در مراسم حاضر شدند.
در این مراسم حسین علیزاده)نوازنده پیشکسوت تار و 
سه تار و از شاگردان هوشنگ ظریف( با اشاره به این 
درباره  شایسته  و  درخور  مراسمی  در  باید  که  مطلب 
هوشنگ ظریف صحبت کرد، در سخنانی کوتاه گفت: 
تمام عمری که هوشنگ ظریف در موسیقی ایران گذراند، 
قبل از اینکه خود موسیقی مطرح باشد، الگوی بسیار 

عزیزی برای ما بچه های هنرستان بود.
حسین علیزاده افزود: واقعا باید گفت که شیفتگی ما به 
موسیقی بخاطر شخصیت ظریف بود که باعث شد ما به 
موسیقی علاقمند شویم و شاگردانی که او تربیت کرد که 
همه جزو برجستگان هنر ایران هستند، بخاظر شیفتگی 
به آن شخصیت نجیب و هنری او بود. عشق را از آن زمان 

با ظریف تجربه کردم.
این پیشکسوت موسیقی ایرن در پایان گفت: ما هیچوقت 
برای ظریف عزاداری نخواهیم کرد. چون هروقت که نام 
او را به زبان می آوریم، روحمان جلا پیدا می کند و شاد 

می شویم. یادشان بخیر.
در این مراسم همچنین در این مراسم برخی از شاگردان 
از جمله محمد دلنوازی،  و همکاران هوشنگ ظریف 
کیوان ساکت، مینا افتاده در سخنانی کوتاه به همسر 

این هنرمند)پروین صالح( و دیگر اعضای خانواده وی 
تسلیت گفتند و جمعی از مسئولان از جمله حمیدرضا 
محمد  ایران(،  موسیقی  خانه  نوربخش)مدیرعامل 
نیا)مدیر  ثابت  علی  و  موسیقی(  دفتر  الهیاری)رئیس 

انجمن موسیقی( نیز در این مراسم حضور داشتند.
ای)قائم مقام و عضو  پیام های داود گنجه  همچنین 
شهیدی  عبدالوهاب  و  موسیقی(  خانه  عالی  شورای 
)خواننده پیشکسوت( نیز در این مراسم قرائت شد و 
علیرضا فریدون پور)خواننده( نیز چند بیتی در سوگ 

استاد ظریف آواز خواند.
آینده  اعلام شد که سال  مراسم خاکسپاری  از  پس 
از شرایط شیوع بیماری کرونا مراسم  از گذر  و پس 
درخور و شایسته ای برای زنده یاد هوشنگ ظریف 

برگزار می شود.

»حسین علیزاده«:    شاگردان هوشنگ ظریف همه جزو برجستگان هنر ایران هستند

جهانسینما

جشنواره فیلم پکن به دلیل شیوع 
تعویق  به  چین  کشور  در  کرونا 

افتاد.

المللی  بین  جشنواره  دوره  دهمین 
فیلم پکن که قرار بود اواخر ماه آوریل 
)اردیبهشت( برگزار شود، در پی همه 
گیر شدن ویروس کرونا تا زمانی نا 

معلوم عقب انداخته شد.
در  مراسم  این  کنندگان  برگزار 
بیانیه ای در صفحه رسمی جشنواره 
اعلام کردند به منظور جلوگیری و 
پیشگیری از بیماری همه گیر کرونا و 
برای حفظ سلامت و امنیت مهمانان 

و هواداران جشنواره، رسانه، همکاران 
افتاده  عقب  به  رویداد  این  عموم  و 

است.
این تعویق از مدت ها قبل پیش بینی 
می شد؛ چراکه سینماهای این کشور 
از اواخر ماه ژانویه به کل بسته شده 
بودند و به نظر نمی رسید در مدت 

زمانی نزدیک باز شوند.
در میانه ماه فوریه نیز، جشنواره بین 
المللی فیلم هنگ کنگ که قرار بود 
اواخر ماه مارس برگزار شود، تصمیم 
خود برای به عقب انداختن این مراسم 
را اعلام کرد. این جشنواره تا ۲۷ الی 
۲٩ ماه آگوست به عقب افتاده است.

به علت شیوع گسترده »کرونا«؛

جشنواره پکن به تعویق افتاد

تجسمی

نو  رویکردی  با  معماری«  »میزان  رویداد 
به  کشور  معاصر  و شهرسازی  معماری  در 
درجه بندی و نصب پلاک بر روی ابنیه اقدام 

می کند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، روند 
معماری و شهرسازی معاصر ایران، در چند 
دهه اخیر، ایجاب می کرد تا با بررسی، تحلیل 
و ارزیابی آن، رویدادی با نام میزان معماری 
برگزار  سالانه  صورت  به  و  ملی  گستره  در 
گردد. میزان معماری با بررسی و ارزیابی ابنیه 
احداث شده از سوی کارفرمایان و سازندگان، 
توسط هیئت داوری از کارشناسان معماری و 
شهرسازی، اقدام به درجه بندی و نصب پلاک 
میزان معماری بر روی ابنیه و معرفی آن در 

سطح جامعه خواهد داشت.

 برگزارکنندگان این رویداد که برای اولین بار 
در کشور، در پاییز ٩۸ و با اخذ مجوز از وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، برگزار شد، معتقدند که 
 ـکارفرمای شخصی(  کارفرما )سازنده حرفه ای 
نقش مهمی در شکل گیری یک پروژه موفق 
دارد که در این سالها از ایشان غفلت شده و 
تنها نقش طراحان مورد توجه واقع شده است. 
همچنین انتخاب درست طراح، برنامه ریزی 
و تبیین صحیح صورت مساله پروژه و درنظر 
گرفتن کیفیت فضاها در کنار توجه به مسایل 

کمی، از عوامل ایجاد یک پروژه موفق است.
از  تقدیر  و  شناسایی  رویداد،  این  هدف 
کارفرمایان و سازندگان تاثیر گذار در حوزه 

معماری و شهرسازی معاصر ایران است.
میزان معماری رویکردهایی را جهت ارتقاء سطح 
کیفی معماری و شهرسازی کشور دنبال می 

کند که بعضی از آنها عبارتند از: تاثیر کارفرمایان 
در شکل گیری پروژه های شاخص )تحلیلی بر 
عملکرد گروه های سازنده و فعال در پروژه(، 
تاثیر پروژه بر سیما و منظر شهری، تاثیر پروژه ها 
بر جامعه شناسی ایران، راهبرد طراحی و رابطه 
آن با ساختار جامعه، تاثیر متقابل سبک زندگی، 
فرهنگ و اجتماع بر معماری، نقش فرآورده 
های ساختمانی در نظام ساخت، بررسی سیر 

روند معماری و شهرسازی معاصر ایران.
همچنین برای اولین بار، گروه های شرکت کننده 
در این رویداد در حوزه های معماری )مسکونی، 
)منظر  شهرسازی  و  عمومی(  تجاری،  اداری، 
شهری، طراحی شهری( خواهند بود که در این 
رویداد، آثار راه یافته با حضور و بررسی کارشناسان 
و خبرگان حوزه معماری و شهرسازی کشور مورد 

ارزیابی و قضاوت قرار خواهند گرفت.

پلاک کیفیت بر دیوار آثار فاخر معماری نصب می شود
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روزنامه

7 فناوری

فناوریوپزشکی

ستاری گفت: همه گیری ویروس کرونا در 
قابل  دانش بنیانی  خلاقیت های  با  کشور 

درمان است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از باشگاه 
معاون  ستاری-  سورنا  جوان،  خبرنگاران 
علمی و فناوری رئیس جمهور و رئیس بنیاد 
افتتاحیه پردیس  ملی نخبگان در مراسم 
فناوری پارک علم و فناوری دانشگاه تربیت 
مدرس گفت: با اتکاء به توانمندی جوانان 

به  می توانیم  نوآوری،  زیست بوم  خلاق 
گذار از شرایط سخت اقتصادی، ایستادگی 
در برابر تحریم ها و شکست کرونا امیدوار 

باشیم.
خوبی  دانش بنیان  شرکت های  افزود:  وی 
در حوزه تولید تجهیزات پزشکی و دارو در 
کشور فعال هستند که می توانند خدمات 
خوبی به مردم در زمینه مبارزه با بیماری 

کرونا ارائه کنند.
ستاری تصریح کرد: همه گیری ویروس کرونا 

در کشور با خلاقیت های دانش بنیانی قابل 
نوآوری،  زیست بوم  فعالان  است؛  درمان 
روش های نوآورانه را به کار گرفته اند تا شیوع 

این بیماری در کشور کاهش یابد.
معاون علمی و فناوری رئیس جمهور افزود: 
اقتصاد دانش بنیان تنها اقتصادی است که 
می تواند تأثیرگذاری دانشگاه ها در جامعه 
مبنای  بر  اقتصاد،  این  دهد.  افزایش  را 
نه پول و  نیروی فکر، شکل گرفته است 

سرمایه.

»سورنا ستاری«:

ویروس کرونا با خلاقیت های دانش بنیانی قابل درمان است

بنیاد بیل گیتس از یک طرح تست خانگی ویروس 
کرونا در شهر سیاتل پشتیبانی می کند. این تست در 

هفته های آینده آماده می شود.

پروژه ای  از  گیتس  بیل  بنیاد  گزارش،  این  اساس  بر 
پشتیبانی می کند که هدف آن آماده سازی کیت های 
تست خانگی برای ویروس کرونا در شهر سیاتل است. 

این تست در هفته های آینده آماده می شود.

با کمک این تست بیماران احتمالی به وسیله سواب 
نمونه ای از محتویات بینی را برای آزمایش بیشتر به 
آزمایشگاه می فرستند. نتیجۀ این آزمایش ۲روزه آماده 
می شود. اگر فردی به ویروس کرونا مبتلا شده باشد، 
می تواند یک پرسشنامه آنلاین را پرکند تا افرادی که با 
آنها در تماس بوده اند و عادات سفرش ثبت شود. به این 
ترتیب مقامات اطلاعات لازم را به دست می آورند تا به 

بقیه هشدار دهند.

به این ترتیب مردم می توانند در خانه بمانند و از 
احتمال شیوع ویروس نیز کاسته می شود. همزمان 
کوتاه  زمانی  بازه  یک  در  تست  بیشتری  تعداد 

بررسی می شود.
این تست یکی از طرح های دانشگاه واشنگتن است که در 
اصل قرار بود برای بیماری های واگیردار مانند آنفلوانزا به 
کارگرفته شود. در این شهر آمریکا نرخ ابتلاء به ویروس 

بالاتر از بقیه شهرهای آمریکا است.

»بیل گیتس« ادعا کرد: 

    به زودی تست خانگی ویروس کرونا آماده می شود!

هوادارتوییت

سوژهروز

وزیر ارتباطات با اشاره به تحلیل اطلاعات و داده کاوی 
ایران، سه مرکز مهم  مربوط به مبتلایان به کرونا در 

پخش ویروس کرونا را اعلام کرد.
»با  نوشت:  توییتر  در  جهرمی  آذری  محمدجواد 

در  کرونا  به  مبتلایان  اطلاعات  از  بخشی  دریافت 
پرداخت  نقل،  و  حمل  اطلاعات  تحلیل  و  ایران 
و  داده کاوی  متخصصان  توسط  آنها   ... و  حضوری 
خصوص  در  بندی  جمع  به  شیوع،  مدل  استخراج 

مراکز پخش ویروس کرونا رسیدیم. بررسی ها نشان 
در  کرونا  ویروس  پخش  مهم  مرکز   ۳ که  می دهد 
و  بنزین ها  پمپ  بیمارستان ها،  ترتیب  به  ایران 

سوپرمارکت ها هستند.«

ساخت  حال  در  بلژیکی  نوپای  شرکت  یک 
شرایط  در  خون  رصد  برای  میکروسیالی  ابزار 
روی  آزمایشگاه  واقع یک  در  که  است  بی وزنی 

تراشه است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ستاد ویژه توسعه 
فناوری نانو، ایمک )Imec( یکی از شرکت های تحقیقاتی 
در  شرکت  این  است،  بلژیک  در  فناوری نانو  حوزه  در 
زمینه طراحی ابزاری برای آزمایش خون کار می کند که 
می توان از آن برای بررسی خون فضانوردان استفاده کرد. 

این ابزار یک بار مصرف، قابلیت پیمایش خون را دارد.
از  که   )miDiagnostics( می داینستیکس  شرکت 
ایمک انشعاب یافته است، مسئول توسعه این فناوری 

ابزار  این  است.  را  دستگاه  این  اولیه  نمونه  ساخت  و 
می تواند شمارش کامل خون )CBC( را انجام دهد. در 
این آزمایش گلبول های قرمز، سفید و پلاکت ها شمارش 
می شوند و برای انجام آن ها فقط چند قطره خون بیمار 
نیاز است. هسته اصلی این فناوری، پردازنده نانوسیالی 
است و این دستگاه در واقع یک آزمایشگاه روی تراشه 
است که به پمپ یا دریچه نیاز ندارد؛ چیزی که معمولا 

برای پردازش نمونه خون بیمار استفاده می شود.
مرحله بعد این پروژه تعیین وضعیت عملکرد این سامانه 
است؛ به طوری که باید مشخص شود این ابزار همان طور 
که روی زمین کار می کند، آیا در فضا نیز کار خواهد کرد.
رایان هانیکات- سخنگوی این شرکت گفت: آزمایش ها 
به زودی با حمایت مالی ناسا در پروازهای بدون وزن و 

بدون گرانش از فرودگاه بین المللی اورلاندو سانتفورد انجام 
خواهد شد. در زمان حاضر فضانوردان نمونه خون را در 
فضا جمع آوری کرده و تا زمان بازگشت به زمین آن را نگه 
می دارند؛ چرا که در فضا این نمونه ها قابل آزمایش نیست.

فضا،  کاوش  از  جدیدی  دوره  به  آمریکا  ورود  با 
انجام  حال  در  طولانی تر  فواصل  برای  سرمایه گذاری 
است که برای این کار نیز به ادوات پزشکی جدید نیاز 
است. فضاپیما تأثیر عمیقی بر سلامت انسان می گذارد و 
ممکن است مشکلاتی نظیر سردرد، حالت تهوع، استفراغ 
و بی نظمی در عملکردهای روزانه در بدن ایجاد شود، 
در درازمدت نیز بودن در فضا می تواند موجب از دست 
دادن ماهیچه ها و استخوان شده و سطح هورمون های 

استرس را افزایش دهد.

سه مرکز مهم پخش ویروس کرونا در ایران:  

1. بیمارستان ها 2. پمپ بنزین ها 3. سوپرمارکت ها

توسعه ابزار میکروسیالی برای شمارش سلول های خون
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محمدرضا کاظمی

و  محل  کشتی،  جهانی  اتحادیه  زودی  به 
تاریخ رقابت های گزینشی المپیک  قاره آسیا 
را اعلام خواهد کرد. این درحالی است که 
علی رغم تأکید مربیان تیم های ملی کشتی 
آزاد و فرنگی، مسئولین ورزش و فدراسیون 
اردوهای  تکلیف  تعیین  زمینه  در  کشتی 
کارگیری  به  یا  و  یادشده  تیم ها  آمادگی 

تمهیدات لازم در این زمینه تعلل می کند!
ملی  تیم  سرمربی  محمدبنا-  اظهارات 
شک  هیچ  رابطه  این  در  فرنگی  کشتی 
از  وی  که  نمی گذارد  جای  بر  تردیدی  و 
شرایط موجود به شدت ناراضی است. او به 
درستی از اینکه مسئولین کمیته المپیک، 
محل آکادمی را برای ورزشکاران المپیکی 
نظر  است.  کرده  انتقاد  نمی کند،  قرنطینه 

وی مقرون به حقیقت است که تأکید کرده 
باید شرایطی فراهم شود تا کشتی گیران به 
معرض  در  خود  شهرهای  در  اینکه  جای 
ابتلا به بیماری کرونا باشند با رعایت موارد 
بهداشتی، حضور پزشک و... در سالن تمرین 
حضور پیدا کنند. وی با اشاره به در پیش 
چشم  اینکه  و  گزینشی  رقابت های  بودن 
امید مردم به کشتی در المپیک خواهد بود 
خاطرنشان کرده با این وضعیت نمی توان به 

موفقیت در المپیک امیدوار بود. 
بود  کرده  اشاره  نکته  این  به  نیز  قبلاً  بنا، 
خواهد  کار  به  را  خود  تلاش  تمام  که 
گرفت اما مردم و مسئولین انتظار نداشته 
شود.  تکرار  لندن  المپیک  موفقیت  باشند 
نقطه نظرات این مربیِ باتجربه و توانمند، کاملًا 
درست و منطبق با حقیقت است. نگارنده نیز 
قبلاً و حداقل طی دو یادداشت متفاوت این 
نکته را یادآور شده بودم که در شرایط کنونی 
و علی رغم مشکلات فراوانی که کشورمان به 
جهت شیوع  ویروس کرونا با آن دست وپنجه 
موردنظر  تمهیدات  است  لازم  می کند  نرم 
ملی پوشان  تمرینات  پیگیری  خصوص  در 
که  همانطور  شود.  اندیشیده  اول  ورزش 

برخی از ورزشکاران و تیم هایی که شانسی 
برای کسب مدال در المپیک توکیو دارند در 
اینکه  اما  حضوردارند.  برون مرزی  اردوهای 
تحت شرایط موجود چرا مسئولین فدراسیون 
اصلی کشتی دست روی  به عنوان متولی 
دست گذاشته و هیچ حرکتی برای تشکیل 
اردوهای داخلی یا خارجی انجام نمی دهند 
جای تعجب دارد؟ این درست که کشور ما 
به واسطه فراگیر شدن آفتی به نام بیماری 
کرونا دچار مشکلات فراوان است با این وجود 
می توان تمهیداتی اندیشید تا کشتی گیران 
در شرایط قرنطینه تمرینات خود را پیگیری 
کنند. می توانیم در صورت لزوم اردوهای خود 
را در شهر و دیاری از کشورمان که مصون 
از ویروس کروناست با رعایت نکات ایمنی 
پیگیری کنیم. ضمن اینکه این امکان وجود 
دارد با هماهنگی اتحادیه جهانی و تشریح 
شرایط، مکانی را خارج از کشور برای اردوی 
قهرمانان کشتی در نظر گرفت. بدیهی است 
وقتی این اقدامات صورت نمی گیرد و یا با 
این پرسش در  جدیت پیگیری نمی شود  
که  آید  وجود  به  ورزش  ذهن علاقه مندان 
و کمیته  فدراسیون کشتی  چرا مسئولین 

ملی المپیک در این رابطه دست روی دست 
گذاشته اند؟

در هر حال، سخنان محمد بنا، حجت را بر 
آقایان مسئولین فدراسیون، وزارت ورزش و 
کمیته المپیک تمام کرده است. این مربی 
امتحان پس داده و موفق هر آنچه را که لازم 
در صورت  را  پیش بینیِ لازم  و  گفته  بوده 
انجام داده است.  تداوم مسامحه مسئولین 
اکنون توپ در زمین آنهاست تا در این رابطه 
تدبیری بیندیشند. قرار به اتخاذ موضع در 
روزدوشنبه بود حال باید ببینیم تا چه اندازه 

تدبیر آقایان کارساز خواهد شد.
این روزها مسابقات کشتی قاره آمریکا برگزار 
و به احتمال فراوان زمان و مکان رقابت های 

گزینشی المپیک قاره ها نیز اعلام خواهد شد. 
همه امید ما این است که آزاد و فرنگی کاران 
کشورمان نیمی از سهمیه های باقی مانده را 
در همین گزینشی قاره ای به دست آورند و 
کار به مسابقات آخر در بلغارستان کشیده 
گزینشی  پایانی  مسابقه  در  چون  نشود 
برجای ماندگان تمام قاره ها حضور خواهند 
داشت به همین دلیل کسب سهمیه در آن 

آوردگاه به مراتب مشکل تر خواهد بود.
کلام آخر اینکه هر اندازه دست روی دست 
بگذاریم و تعلل کنیم، چه بسا در فرجام کار و 
وقت نتیجه گیری که ابتدا مسابقات گزینشی 
دچار  است،  المپیک  بازی های  سپس  و 

خسران و ضرر خواهیم شد.

فدراسیون کشتی دست روی دست گذاشته؟

صدای محمد بنا هم درآمد!
حرفآخر

فوتبالملی

بازی های مرحله  تعویق  از  فدراسیون جهانی فوتبال 
نخست مقدماتی جام جهانی در قاره آسیا خبر داد.

سایت فدراسیون جهانی فوتبال در اطلاعیه ای، نتیجه 
جلسات درباره بازی های مقدماتی جام جهانی در قاره 

آسیا را اعلام کرد.
در این اطلاعیه آمده است:»فیفا و AFC بر سر تعویق 
این بازی ها در چارچوب مقدماتی جام جهانی در آسیا به 

توافق رسیده اند:

دیدارهایی که طبق برنامه اولیه قرار بود ۲۳ تا ۳۱مارس 
)۴ تا ۱۲فروردین( و ۱ تا ٩ژوئن )۱۲ تا ۲۰خرداد( برگزار 

شوند، به روزهای دیگری موکول شده اند.
به این ترتیب هر ۴بازی ایران مقابل هنگ کنگ، کامبوج، 

بحرین و عراق به زمان های دیگری موکول شد.«
حال،  این  »با  شده:  نوشته  اطلاعیه  پایانی  بخش  در 
برای حمایت از اعضای کنفدراسیون و تضمین امنیت 
همینطور  و  مربوطه  استانداردهای  طبق  افراد  تمامی 
اینکه کشورها برای بازی مقابل هم مشترکا به توافق 

برسند، همچنان ممکن است بعضی بازی ها در زمان 
پنجره بازی های بین المللی یا »فیفادی« ماه های مارس 
که  شرط  این  به  اما  شوند  برگزار  نیز  ژوئن۲۰۲۰  و 
و AFC رسیده   FIFA تأیید به  ابتدا  آنها  درخواست 
باشد. فیفا و AFC همچنان به ارزیابی شرایط در رابطه 
تغییرات  درباره  تصمیم گیری  و  کووید-۱٩  ویروس  با 
احتمالی در دیدارهای مقدماتی جام جهانی۲۰۲۲ ادامه 
می دهند؛ با هدف همیشگی حفاظت از امنیت و سلامتی 

تک تک افراد درگیر با مسابقات.«

:AFC در توافق فیفا با

همه بازی های ایران در مقدماتی جام جهانی عقب افتاد

جنجالروز

در  پرسپولیس  سابق  مدیرعامل  عرب،  ایرج 
خصوص رأی فیفا به سود برانکو و علیه این باشگاه 

شفاف سازی کرد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ورزش سه، ایرج 
عرب در حاشیه انتخابات فدراسیون دو و  میدانی در مورد 
رأی صادر شده فیفا در مورد پرونده برانکو و اینکه اعلام 
کرده بود پول برانکو آماده است بیاید ببرد و حالا این 

پول کجاست، گفت:  مسائل مالی مسائل خیلی پیچیده ای 
نیست. مسأله مالی چیزی نیست که شما بگویید پول 
کجا هست یا نیست. پولی که به برانکو در آن زمان داده 
نشد علتش این بود که گفت اگر پول را هم بدهید، من 
نمی مانم و می خواهم بروم. باید پول او را می دادیم و 
شرایط به گونه ای شد که ما پول را هم آماده کردیم 
اما نیامد بگیرد یعنی نه اینکه ما نخواهیم پول را بدهیم. 
پول را آماده کردیم؛ دو حساب به ما دادند یک حساب 

دخترش بود و یکی حساب خودش. با صرافی های مهم 
تهران صحبت کردیم گفتند امکان انتقال پول را نداریم. 
همان ۵۰۰هزارتایی که یک ماه و نیم قبل و بعد از اینکه 
۱۱ماه حقوق نگرفته بود، به سختی آن را جور کردیم. 
بحث شرکت ریحان فیلم را و بلیت فروشی سال را هم 
گرفتیم و ۵۰۰هزار تا را جور کردیم و به برانکو دادیم. 
سابقه گرفتن پول دستی را هم داشت ولی گفت دستی 

نمی گیرم به حسابش هم نتوانستیم واریز کنیم.

»ایرج عرب«:       برانکو گفت پول هم بدهید باز هم نمی مانم


